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 0. Goedkeuring verslag 
 -  Het verslag wordt goedgekeurd. 

 1. Nieuws van de school 
 -  Enkele weken geleden was de verwarming in de refterblok uitgevallen en er bleken 

 meerdere problemen te zijn. De gemeente heeft vorige week reparaties uitgevoerd, 
 maar de regeling was nog niet in orde. De verwarming moest dus handmatig 
 geregeld worden, maar vandaag is de gemeente opnieuw langsgekomen en lijkt alles 
 weer in orde. 

 -  Stand van zaken renovaties: geen update over de speelplaats. Oude muziekschool: 
 de school heeft een vergadering gehad en vanaf april zou het architectenteam het 
 project terug op kunnen starten. 

 -  Eind vorig schooljaar is er een ‘stilteklas’ opgericht waar leerlingen terechtkunnen die 
 tijdens de speeltijd nood hebben aan rust en stilte. Dit jaar kan de klas zedenleer 
 gebruikt worden en zo kan er toezicht gehouden worden vanop de speelplaats. De 
 leerlingenraad is sterk betrokken en gaat onder meer de ruimte inrichten en initieel 
 het toezicht mee verzorgen. De school stuurde een oproep om materiaal te 
 verzamelen. 

 2. Nieuws van de voorzitters 
 -  Het huidige bestuur geeft aan dat hun 3-jarig mandaat er bijna op zit. Dat betekent 

 dat de ouderraad op zoek is naar een nieuw bestuur. 

 3. Terugblik activiteiten 
 -  / 

 4. Vooruitblik activiteiten 
 -  Boekenbeurs en praatcafé  : 22/11 

 Boekenbeurs: alles in orde. 
 Praatcafé: de tafels zijn geregeld, de drank besteld, en de mama van Wendy maakt 
 soep. 
 Voorleesavond: er is verwarring over de inschrijving voor de voorleesmomenten. De 
 school stuurt nog een bericht rond. 

 -  Sinterklaas: een ouder vond tussen het lesmateriaal een blaadje met een 
 sinterklaasliedje waarop ‘zwarte piet’ geschreven staat met een afbeelding van de 
 klassieke zwarte piet erbij. Joris herinnert de leerkrachten aan de afspraken over 
 roetpieten. 



 -  Kerstontbijt  : 20/12 
 Werkgroep: Nele, Riene 
 Nele heeft al het materiaal gevonden dat Rikke achterliet en heeft al het nodige 
 kunnen regelen. Enkel de drank moet nog besteld worden. We kiezen dit jaar voor 
 grote flessen en bekertjes uit de refter om de afvalberg te verminderen. Nele bezorgt 
 Hanneke en Karlien een berichtje met een oproep voor helpende handen. 

 -  Lekkerbek  : 8-9/02 
 Vandaag heeft de werkgroep vergaderd. De teaser wordt snel verstuurd. De prijzen 
 blijven vrijwel dezelfde als vorig jaar. Er worden dit jaar twee wijnen aangeboden: 
 een goedkopere huiswijn en een iets prijzigere wijn. Sla wordt aangeboden aan wie 
 dat wil. Vraag: kan de lijst van allergenen al beschikbaar gemaakt worden bij de 
 inschrijving? Ze wordt toegevoegd aan het bestelformulier. De affiche wordt gedeeld 
 en het bestelformulier opengezet voor de start van de kerstvakantie. 

 -  Musical  : 28-29/03 
 De school stuurde een bericht voor helpers in de werkgroepen en daar kwam goede 
 respons op. De werkgroepen vanuit de school zijn vandaag samengekomen met vzw 
 Blos en zij gaan contact opnemen met de ouders die zich opgaven om mee te 
 helpen. 
 De audities zijn afgerond en er werd echt gekeken naar talenten. De rollen zijn 
 verdeeld en worden stap voor stap gecommuniceerd aan de leerlingen. Er wordt ook 
 al geoefend voor bepaalde scènes. 
 De voorstellingen zijn op vrijdag en zaterdag, telkens twee per dag. De kleuters doen 
 elk een namiddagshow en een avondshow. 

 5. Stand van zaken doorlopende werkgroepen 
 -  Milieu  : Geen nieuws. 

 -  Mobiliteit  : Er kwam een opmerking over de fietsenstalling  omdat de fietsen van 
 grotere kinderen de toegang voor de kleine fietsjes blokkeren. De school is hiermee 
 bezig. De stempelkaart van de fluo-actie is dit jaar digitaal. 

 -  Kriebelteam  : Een mama uit het eerste leerjaar vraagt  of het mogelijk is om het CLB 
 te betrekken omdat het luizenprobleem blijft aanhouden. Er staat een medisch 
 onderzoek gepland dus het voorstel is om te vragen of hier tijdens het medisch 
 onderzoek naar gekeken kan worden. De ouderraad heeft de mama gevraagd of zij 
 het kriebelteam nieuw leven wil inblazen. De school geeft aan dat het CLB wel een 
 verpleger kan sturen bij hardnekkige problemen. Joris vraagt om de mama 
 rechtstreeks naar hem door te verwijzen. 

 7. Vragen/opmerkingen van ouders 
 -  Komt er soep? Ja, vanaf december. De logistiek was het niet zo makkelijk, maar er 

 wordt een soepbar gezet op de speelplaats. 
 -  Moeten de computers van de leerlingen in het 5de en 6de leerjaar mee naar huis 

 komen? Het zorgt voor uitdagingen thuis om de toegang online te controleren. Een 
 ouder klaagt aan dat de leerlingen een brede toegang hebben tot allerhande 
 websites. Een andere ouder geeft aan dat het ook wel handig is, omdat het een 



 kwalitatieve computer is. Er wordt gesuggereerd dat de school richtlijnen meegeeft 
 over het computergebruik thuis, zoals bijvoorbeeld dat een computer enkel voor 
 schoolwerk is. De school geeft aan dat ze door de Digi-sprong verplicht zijn om het 
 5de en 6de leerjaar te voorzien van ICT. Het is een gedeelde verantwoordelijkheid 
 tussen school en ouders om de leerlingen aan te leren om hiermee om te gaan. 
 De school geeft aan dat wat er soms gebeurt in whatsappgroepen een grote 
 uitdaging is ondanks het feit dat telefoons niet toegelaten zijn op school. Wat er in die 
 groepen gedeeld wordt, komt mee naar school en hoewel de school hier geen 
 controle over heeft, wordt er naar de school gekeken voor oplossingen. 

 Volgende ouderraad 

 -  dinsdag 17 december 2024 


